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In gesprek over subsidieregeling 

Het Kamerdebat heeft er toe geleid dat Schouten in gesprek gaat met de 
nertsenhouders over verbetering van de subsidieregeling voor sloop en 
ombouw. Ze beloofde bovendien dat ze volgend jaar de werking van het 
flankerend beleid voor nertsenhouders nog eens goed tegen het licht zal 
houden. LTO en de Nederlandse Federatie van Edelpelsdierenhouders 
(NFE) trokken onlangs in Den Haag aan de bel over het feit dat 
nertsenhouders voor financiële hulp aan bijna onmogelijke voorwaarden 
moeten voldoen. 

Nog deze maand gaat LNV volgens de bewindsvrouw met de nertsensector 
overleggen over een sociaal-economisch plan dat moet leiden tot 
overheidssteun bij advisering, kennisoverdracht, omscholing, 
beroepsopleiding en voorlichting. De nertsenhouders hebben daarvoor eind 
januari een voorstel ingediend. In totaal is voor beide regelingen 36 miljoen 
euro beschikbaar. 

• Bekijk ook de video: Nertsenhouders op zoek naar een inkomen  
 
• Lees ook: Sloopregeling nertsenhouderij moet beter  

Geen vervolging 

Een poging van de Partij voor de Dieren om alsnog vervolging af te 
dwingen voor nertsenhouders die in 2016 in overtreding waren door 
onduidelijkheid over de diercategorieën, is in de Kamer gestrand.  



Schouten wees erop dat bij alle betreffende ondernemers de situatie in 
2017 in orde was en het openbaar ministerie had hen al gemeld dat er niet 
zou worden vervolgd. Bovendien wil de minister niet ingrijpen in het beleid 
van de rechterlijke macht. 


